
str. 1 

 

Protokół Nr XIV/2015 
z sesji Rady Gminy w Klimontowie 
odbytej w dniu 30 września 2015 r. 

 
Sesja odbyła się w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 9.00 do godz. 12.00. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 
Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, pan Edward 
Przytuła -  Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska - Skarbnik Gminy, pan 
Bogusław Mrozowski – asystent Wójta, kierownicy jednostek organizacyjnych, 
sołtysi, publiczność – jak listy obecności stanowiące załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XIV/82/15 do Nr XIV/90/15. Uchwały podjęto 
w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XIV sesji 
Rady Gminy. Powitał Radę Gminy, władze gminy na czele z panem Wójtem 
Goździewskim, kierowników jednostek organizacyjnych, sołtysów i wszystkich 
przybyłych na sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad sesji. Rada jest władna podejmować uchwały, bo jest quorum. Obecnych 
jest 15 radnych. Odczytał proponowany porządek obrad. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący  Rady zapytał czy radni wnoszą do 
niego uwagi, wnioski. 

Pan Wójt Goździewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad: 

1).po pkt. 11 projektu uchwały w sprawie przekazania na rzecz Powiatu 
Sandomierskiego dwóch działek położonych w Olbierzowicach. Działki 
przylegają do drogi powiatowej.  

2).projektu uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej w  
miejscowości Konary – Kolonia.  

3).projektu uchwały w sprawie uzupełnienie wykazu przystanków drogowych w 
Grabinie na wniosek rodziców w trosce o bezpieczeństwo dzieci dojeżdżających 
do szkoły.  

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. 
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1).Przekazanie działek położonych w Olbierzowicach na rzecz Powiatu 
Sandomierskiego 

Za: 14. Wniosek przeszedł. 

2).Zmiana przebiegu drogi w miejscowości Konary - Kolonia 

Za: 14. Wniosek przeszedł. 

3).Zmiana wykazu przystanków drogowych 

Za: 14. Wniosek przeszedł.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad z 
naniesionymi zmianami. 

Za: 14. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Ocena sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 r.    
7. Zmiany w budżecie gminy na 2015 r. 
8. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2015 -2029. 
9. Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Sandomierzu. 
10. Zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 
11. Przekazanie w formie darowizny prawa własności nieruchomości 

gruntowych na rzecz Powiatu Sandomierskiego. 
12. Przekazanie w formie darowizny prawa własności nieruchomości 

gruntowych na rzecz Powiatu Sandomierskiego (działka w 
Olbierzowicach). 

13. Zmiana przebiegu drogi w msc. Konaty – Kolonia.  
14. Zmiana wykazu przystanków drogowych.  
15. Ocena działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 
16. Wnioski, zapytania, informacje. 
17. Odpowiedzi na wnioski, zapytania. 
18. Zakończenie sesji. 
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Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzednich 
sesji, tj. dnia 26 czerwca 2015 r., 17 lipca 2015 r. i 21 sierpnia 2015 r. 

Uwag nie zgłoszono. Poddał protokoły pod głosowanie. Za: 14. Głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Protokoły zostały przyjęte. 

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Wójt Goździewski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między 
sesyjnym. 

• Przekazano teren budowy firmie, która wygrała przetarg na budowę dróg 
z programu usuwania skutków klęsk żywiołowych. Otrzymaliśmy 
dofinansowanie w kwocie 540 000 zł na realizację dwóch dróg 
wąwozowych: jedna w Szymanowicach Górnych, druga w Nawodzicach i 
pięciu odcinków dróg: Goźlice – Kurów, Konary Zaoraniec, Ułanowice, 
Olbierzowice i Nawodzice.  

• Rozstrzygnięto przetarg na realizacje dodatkowych odcinków dróg ze 
schetynówek w Konarach i Pokrzywiance.  

• Ogłoszono przetarg na drogę w Grabinie z dofinansowaniem z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych. 

• Ogłoszono przetarg na roboty dodatkowe w ramach schetynówki. Chodzi 
o ułożenie 40 m krawężników. 

• W okresie wczesnej wiosny powiat opatowski wykonał z własnych 
środków odcinek drogi Beradz – Płaczkowice. Gmina Klimontów nie 
musiała dokładać własnych środków mimo, że wcześniej były takie 
uzgodnienia.  

• Rozstrzygnięto przetarg na odbiór azbestu.  

• Odebrano drogę Pokrzywianka – Beradz. Inwestycja kosztowała 420 000 
zł.  

• W związku z licznymi protestami mieszkańców o zmianę przebiegu ulic 
wysłaliśmy pismo do Wojewody Świętokrzyskiego, do Marszałka 
Kotowskiego o pomoc w przekierowaniu tego ruchu na powiat 
staszowski. Wysłano pismo do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich o ograniczenie tonażu na drodze i na most. W tej sprawie 
o ograniczenie tonażu wystosowano pismo do Zarządu Dróg 
Powiatowych. Wysłaliśmy pismo do policji o kontrolę tonażu w godz. 
6.00 – 22.00. 

• Odnośnie ścieżki rowerowej było zorganizowane spotkanie z radnym 
wojewódzkim panem Swajdą. Będzie zorganizowane spotkanie z 
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dyrektorem Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich i z 
projektantem, mieszkańcy będą mogli zgłaszać uwagi.  

• Witam na sesji nową panią dyrektor gimnazjum – panią Barbarę Bilską.  

• Koncepcja budowy obwodnicy. Wpłynął protest mieszkańców 
Szymanowic Górnych, ul. Ogrodowej i ul. Krakowskiej w Klimontowie, 
że nie chcą po łąkach obwodnicy, bo zmniejszy się teren zalewowy. 
Zgłosiłem te uwagi na spotkaniu z firma Lipus, która opracowywuje 
koncepcję. Firma Lipus wzięła to pod uwagę, wstrzymała wszystkie 
prace. Odczytał raport z firmy Lipus. Pan xxxxxxxxx powiedział, że nie 
było odpowiedzi na ich protest. To nieprawda. Odpowiedź została 
wysłana na adres pana xxxxxxxxx, bo on jako pierwszy podpisał się na 
proteście. Prosiłem go w piśmie o poinformowanie pozostałych 
protestujących.  

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady powiedział, że nie należy 
przejmować się pojedynczymi protestami, bo jeśli tak pan Wójt będzie się 
przejmował to nic nie zrobi. Koncepcja przez łaki, jeszcze za pana Wójta Bienia, 
jest koncepcją najbliższa i najlepszą. Na ul. Krakowskiej nie widzę możliwości 
zalania kogokolwiek za wyjątkiem pana xxxxxxx i pana xxxxxxx. Ta woda, 
która zalała po tej stronie co teraz protestują to szła z Górek. Myślę, że szybciej 
wyprowadzimy ruch z drogi niż doczekamy się obwodnicy. Byliśmy trzy 
tygodnie temu u pani wojewody, ona obiecała nam pomóc w tym względzie.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Interpelacje, wnioski i zapytania wnieśli:  

Pan radny Bargiel wniósł zapytanie odnośnie trasy rowerowej. Cieszę się, że 
podjęte zostały rozmowy tej sprawie. Nie chcemy tych rowerów wyprowadzać z 
Klimontowa. Wniósł zapytanie odnośnie przejęcia dróg od serwitutów do 
samego zalewu. W lutym br pan Wójt przedstawił propozycję przejęcia tych 
dróg. Ten zalew nabierze smaku, można tam biegać, jeździć rowerem a musimy 
dbać o zdrowie. Dziękujemy panu Jurkowi za jabłka na dzisiejszą sesję.  

Pani radna Krasowska zgłosiła sprawę naprawy dróg po ostatniej ulewie w 
Krobielicach, w Śniekozach i do Sternalic -  potrzebna równiarka, żeby 
rozrównała. Prośba, aby pracownicy grupy interwencyjnej pomogli w 
Śniekozach w ogrodzeniu ujęcia wody. Siatka została zakupiona z funduszu 
sołeckiego.  

Pan radny Lipiec zgłosił, że po ulewnych deszczach w Pokrzywiance do pani 
Wojnarowskiej, pani Cieplińskiej, pani Safader rozmyło drogi i prośba o 
dowiezienie materiału drogowego. Zgłosił wniosek o ujęcie w Górkach jako 
drogi wąwozowe drogi do pana Czerwca i pana Chochół.  
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Pan radny Orłowski zgłosił, że po ostatniej ulewie droga na Rybnicy, która 
wysypana była niesortem została uszkodzona, bo wszystko spłynęło. Wniósł, 
aby w przyszłości ująć tę drogę jako drogę wąwozową. Serwituty – miejsce 
ładne, ale tam postawiliśmy warunek, żeby było dojście do drogi powiatowej i 
przekazać dwie działki na parking przy zalewie. Zapytał czy jest szansa na 
pieniądze z PROWu na wodociąg w Nawodzicach i Rybnicy.  

Pan radny Rębacz zgłosił uszkodzenie dogi do ujęcia w Olbierzowicach, 
szczególnie przyczółek. Rozmawiałem z panem Kępą i obiecał to zrobić, ale 
prośba, żeby pan Wójt jeszcze przypomniał mu o tym. Na ostatnim zebraniu w 
sprawie funduszu sołeckiego mieszkańcy Nowej Wsi wnioskowali o ułożenie 
chodnika na drodze powiatowej chociaż po jednej stronie od strony Nowej Wsi. 
W Olbierzowicach na zebraniu sołeckim mieszkańcy zgłaszali, żeby autobus 
podjeżdżał wioząc dzieci pod szkołę, a nie żeby dzieci szły przez cały 
Klimontów. 

Więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłoszono.  

Na bieżąco odpowiedzi udzielił pan Wójt Goździewski.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział: 

• Przejęcie działek od serwitutów. Projekt, który zrobiły serwituty jest bez 
ciągu komunikacyjnego. Ustalenia były takie, że my jesteśmy za 
przejęciem drogi, ale żeby można było zachować ciąg komunikacyjny. 
Potrzeby są bardzo duże i myślę, że w przyszłości ta droga nad zalewem 
służyłaby do wypoczynku.  

• Pani Krasowska i drogi – dzisiaj pojechała w tamtym kierunku równiarka. 
Byłem u pana dyrektora Papaja i mają być jeszcze pieniądze na drogę 
popowodziową. Rozmawiałem z panią Wojewodą i takie 
zapotrzebowanie zostało wysłane do ministerstwa. Minister jeszcze nie 
podpisał. Ujęcie wody w Śniekozach – jutro grupa będzie wykonywać 
ogrodzenie.  

• Pan Lipiec i droga do pani Wojnarowskiej – będziemy starać się to zrobić.  

• Pan Orłowski – drogę na Rybnicy zgłosimy w przyszłym roku, bo w tym 
roku już pozgłaszaliśmy. Wodociąg w Nawodzicach – nie ma 
ogłoszonego żadnego naboru. Jak tylko będzie ogłoszony nabór 
wniosków to wniosek będziemy składać.  

• Pan Rębacz i droga w Olbierzowicach – napiszemy pismo o wykonanie 
prac w ramach napraw gwarancyjnych. Chodnik w kierunku Bogorii – 
rozmawiałem z dyrektorem odnośnie chodnika i powiedział mi, że sami 
tego nie robią. Powiat na to pieniędzy nie chce przekazać. Autobus z 
Ostrowca, żeby podjeżdżał pod szkołę – pani kierownik ZEASiP 
interweniowała w Ostrowcu i autobusy już podjeżdżają.  
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Pan Fijałkowski, Przewodniczący Rady odnosząc się do kwestii budowy 
chodnika przy drodze powiatowej powiedział, że jeździ w tamtym kierunku 
często i widzi, że w powiecie staszowskim na drogach powiatowych są chodniki 
nawet nie tylko w terenie zabudowanym, ale także w terenie niezabudowanym a 
powiat sandomierski jest w tej kwestii jakoś oporny.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 
2015 r.  

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Kultury i Oświaty 
pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 
2015 r. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje wykonanie 
budżetu gminy za I półrocze 2015 r.  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy po 
przeanalizowaniu sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 
r. kierując się opinią RIO pozytywnie opiniuje jego wykonanie.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania 
odnośnie sprawozdanie. Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Pan radny Lipiec odczytał uchwałę Nr 93/2015 VI Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 14 września 2015 r. w 
sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Klimontów 
za I półrocze 2015 roku.  

Pan Przewodniczący Rady ponownie zapytał czy radni mają zapytania 
odnośnie sprawozdania. Zapytań nie zgłoszono. Poddał pod głosowanie 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy Klimontów za I półrocze 2015 r.  

Za: 15. Sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że wszystkie Komisje przeanalizowały 
zmiany w budżecie na swoich posiedzeniach.  

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie gminy na 2015 r.  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
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pozytywnie opiniuje zmiany.  

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Kultury i Oświaty 
pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie.  

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje zmiany.  

Pani radna Aly Amer odczytała projekt uchwały. Uwag do treści projektu 
uchwały nie wniesiono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15. 

Uchwała Nr XIV/82/15 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. została 
podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie opiniuje zmiany w Wieloletniej Prognozie Gminy Klimontów.  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
pozytywnie opiniuje zmiany w WPFie. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Kultury i Oświaty 
pozytywnie opiniuje zmiany w WPFie. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje zmiany w 
WPFie.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał 
projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15. 

Uchwała Nr XIV/83/15 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Klimontów na lata 2015 – 2029 została podjęta i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pani radna Hakamaki, przewodnicząca zespołu do opiniowania kandydatów 
na ławników przedstawiła opinię o kandydatach.  

Powiedziała, - Prezes Sądu Okręgowego w Kielcach zwrócił się w maju pismem 
do Rady Gminy o wybór dwóch ławników do Sądu Rejonowego w Sandomierzu  
na kadencję 2016 – 2019, w tym jednego do orzekania w sprawach z zakresu 
prawa pracy. Rada na sesji w dniu 26 czerwca uchwała powołała zespół, który 
miał pracować nad prawidłowością złożonych dokumentów.  
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W tym miejscu odczytała kryteria naboru na ławnika. 

Kontynuując dalej powiedziała, - W ustawowym terminie do 30 czerwca br. 
Wpłynęło pięć wniosków. Zgłoszono kandydatury pana Marcina Adamczaka 
zgłoszonego przez 50 obywateli mających czynne prawo wyborcze, pana 
Grzegorza Klejnglasa zgłoszonego przez 50 obywateli mających czynne prawo 
wyborcze, pani Anny Goryckiej – zgłoszonej przez 50 obywateli mających 
czynne prawo wyborcze, pana Grzegorza Mazura zgłoszonego przez 50 
obywateli mających czynne prawo wyborcze i pani Marii Krzysztofy 
Chmielewskiej zgłoszonej przez 50 obywateli mających czynne prawo 
wyborcze. Dokonaliśmy sprawdzenia dokumentów przez poszczególnych 
kandydatów, zweryfikowaliśmy te dokumenty czyli czy jest zaświadczenie 
lekarskie, informacja z Krajowego Rejestru Sądowego, oświadczenie, że nie 
zostali pozbawieni władzy rodzicielskiej, ani władza rodzicielska nie została im 
ograniczona, oświadczenie, że nie jest prowadzone przeciwko nim postępowanie 
o przestępstwo ścigane z oskarżenia publicznego lub przestępstwo skargowe, 
informacja z Krajowego Systemu Informacyjnego Policji. Nie stwierdziliśmy 
uchybień. Wyłonił się jeden problem, który prawo niejednoznacznie interpretuje. 
Sprawa dotyczy pani Anny Goryckiej, która pełni funkcję kuratora społecznego. 
Mam pismo z Departamentu Organizacyjnego Ministerstwa Sprawiedliwości, 
według którego są wątpliwości czy kurator społeczny może być ławnikiem.  

Odczytała fragment pisma Departamentu Organizacyjnego Ministerstwa 
Sprawiedliwości. 

Kontynuując dalej wniosła do pana Przewodniczącego o przeprowadzenie 
głosowania w sprawie przyjęcia kandydatury pani Anny Goryckiej. 

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że według niego ta pani powinna 
kandydować. Poddał wniosek pani radnej pod głosowanie.  

Za: 15. Wniosek przeszedł. 

Pani radna Hakamaki powiedziała, - Mieliśmy w sierpniu jako zespół 
spotkanie z panią Anią i poprosiliśmy ją o opinię Prezesa Sądu Rejonowego w 
tej sprawie. Pani Prezes nie określiła się, ale też nie ma przeciwwskazań, żeby 
nie kandydowała. Będziemy wybierać dwóch ławników, w tym jednego do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. Głosowanie przeprowadzimy w 
dwóch turach. Najpierw wybieramy ławnika ogólnego, a potem do orzekania w 
sprawach z zakresu prawa pracy. Jeśli któryś z kandydatów ma predyspozycje z 
zakresu prawa pracy to proszę powiedzieć. Poprosiła kandydatów o 
przedstawienie się.  

Kandydaci na ławników przedstawili się w następującej kolejności: pan Marcin 
Adamczak, pan Grzegorz Klejnglas, pani Anna Gorycka, pan Grzegorz Mazur i 
pani Maria Krzysztofa Chmielewska.  

Pani radna Hakamaki podziękowała kandydatom za przedstawienie się.  
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Pan Przewodniczący Rady w ślad za zespołem do opiniowania kandydatów na 
ławników zaproponował, aby najpierw wybrać ławnika ogólnego a później 
ławnika do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. Poddał propozycje pod 
głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych nie było, wstrzymało się: 1. Wniosek przeszedł.  

Pan radny Bargiel powiedział, że Rada od razu powinna wybrać dwóch 
ławników, a potem z dwóch jednego do sądu pracy. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył listę kandydatów do Komisji 
Skrutacyjnej.  

Pan radny Borycki zgłosił pana radnego Cukrowskiego, który wyraził zgodę 
na kandydowanie.  

Pan rany Rębacz zgłosił pana radnego Muchę, który wyraził zgodę na 
kandydowanie.  

Pani radna Hakamaki zgłosiła pana radnego Ciacha, który wyraził zgodę na 
kandydowanie. 

Pan Przewodniczący Rady poddał skład Komisji Skrutacyjnej pod głosowanie. 

Za: 15.  

Komisja Skrutacyjna po ukonstytuowaniu się wybrała na przewodniczącego 
pana radnego Muchę i przystąpiła do prac.  

Pan radny Mucha wyjaśnił zasady głosowania. Głosowanie jest tajnie, na 
kartach do głosowania stawiamy jeden znak „x” przy nazwisku jednego 
kandydata.  

Komisja Skrutacyjna rozprowadziła wśród radnych karty do głosowania. Po 
zebraniu kart od radnych ustaliła wyniki głosowania. 

Pan radny Mucha odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników 
głosowania w wyborach na ławnika do Sądu Rejonowego w Sandomierzu na 
kadencję 2016 – 2019 sporządzony na sesji w dniu 30 września 2015 r. 

Ławnikiem został wybrany pan Marcin Adamczak. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej jest załącznikiem do uchwały.  

Następnie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie w sprawie wyboru 
ławnika do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.  

Rozprowadziła wśród radnych karty do głosowania, a następnie ustaliła wyniki 
głosowania.  

Pan radny Mucha odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników 
głosowania w wyborach na ławnika do Sądu Rejonowego w Sandomierzu do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 2016 – 2019 
sporządzony na sesji w dniu 30 września 2015 r. 
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Ławnikiem została wybrana pani Maria Krzysztofa Chmielewska.  

Rada podjęła uchwałę Nr XIV/84/15 w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Sandomierzu na kadencję 2016 – 2019, która jest załącznikiem 
do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie ościenne gminy, od 
których kupujemy wodę poniosły cenę zakupu i my też mamy w projekcie 
uchwały podwyżkę ceny wody.  

Opinie Komisji. 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie opiniuje propozycję zatwierdzenia na okres od dnia 1 listopada 2015 
r. do dnia 31 października 2015 r. taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
w wysokości 3,70 zł/m 3 plus VAT. 
Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
pozytywnie opiniuje zatwierdzenie na okres od dnia 1 listopada 2015 r. do dnia 
31 października 2015 r. taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków oraz wysokość dopłat do zbiorowego odprowadzania 
ścieków w wysokości zaproponowanej w projektach uchwał. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury jest za 
przyjęciem zaproponowanych taryf ze zwróceniem uwagi na konieczność 
poszukiwania zasobów wody z własnych źródeł w celu obniżenia kosztów i 
poprawy jakości. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje zatwierdzenie 
na okres od dnia 1 listopada 2015 r. do dnia 31 października 2015 r. taryf opłat 
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz 
wysokość dopłat do zbiorowego odprowadzania ścieków w wysokości 
zaproponowanej w projektach uchwał. 
Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. Uwag do treści projektu uchwały nie 
wniesiono.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 15.  

Uchwała Nr XIV/85/15 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę została podjęta i stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

Pan radny Bargiel - Uchwałę podjęliśmy, ale mam pytania do pana Andrzeja 
(kierownik ZGKiM). Panie Andrzeju, żeby być zdrowi musimy pić wodę, żeby 
być bogaci – musimy pić dobrą wodę. My z naszego ujęcia pijemy tanią wodę, 
więc skoro jest tania to jest niedobra. Mniej azotanów jest w zalewie, niż w 
naszej wodzie, bo ryby są zdrowe. Co da się zrobić panie Andrzeju, żeby woda 
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była dobra i tania. 

Pan Wojtyniak, kierownik ZGKiM  – Temat azotanów, Górki są 
skanalizowane.  Trzeba podjąć poszukiwania wody głębinowej, ale pan Wójt 
Bień czynił już takie analizy satelitarnego poszukiwania i stwierdzono, że 
jesteśmy białą plamą. Wybierzemy się może z panem Wójtem Goździewskim do 
Chęcin. Oni tam mają stację uzdatniania wody przy ujęciu i być może są nowe 
technologie zbicia azotanów i wtedy wrócilibyśmy do tematu studni nr 5 
(obecnie wyłączona). Co do zalewu to woda w zalewie jest woda 
powierzchniową.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz w sprawie dopłat do taryf dla 
zbiorowego odprowadzania ścieków.  

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 15.  

Uchwała Nr XIV/86/15 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
odprowadzanie ścieków oraz w sprawie dopłat do taryf dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały..  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Kultury i Oświaty 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod 
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. 

Za: 15. 

Uchwała Nr XIV/87/15 w sprawie przekazania w formie darowizny prawa 
własności nieruchomości gruntowych na rzecz Powiatu Sandomierskiego 
została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 12 porządku obrad sesji 
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Opinie Komisji: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały..  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Kultury i Oświaty 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod 
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. 

Za: 15. 

Uchwała Nr XIV/88/15 w sprawie przekazania w formie darowizny prawa 
własności nieruchomości gruntowych na rzecz Powiatu Sandomierskiego 
została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Pan Wójt Goździewski powiedział, - Została nam jeszcze jedna działka od pani  
Nowak do przekazania. Jej działka została podzielona, ale ona chciałaby nie 
sprzedać ale zamienić na pas pięciometrowy z naszej działki. Ustaliliśmy, że 
podzielimy naszą działkę i jej ten pas damy na zamianę.  

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod 
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. 

Za: 15. 

Uchwała Nr XIV/89/15 w sprawie zmian w uchwale Nr XIV/125/12 Rady 
Gminy w Klimontowie z dnia 28 marca 2012 r. w sprawie zaliczenia dróg do 
kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu została podjęta i stanowi 
załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 14 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały..  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Kultury i Oświaty 
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pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod 
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. 

Za: 15. 

Uchwała Nr XIV/90/15 w sprawie zmian w uchwale Nr VI/40/15 Rady Gminy 
w Klimontowie z dnia 20 lutego 2015 r. w sprawie określenia przystanków 
autobusowych oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów została 
podjęta i jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 15 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje działalność 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury nie wnosi 
uwag do sprawozdania z działalności ZGKiM. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
pozytywnie ocenia działalność Zakładu.  

Pani radna Krasowska przedstawiła ocenę Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego w zakresie działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej. Komisja nie wnosi uwag do działalności Zakładu.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania, uwagi w tym 
temacie.  

Głos zabrali: 

Pan radny Bargiel – Mamy dwie studnie, które zaopatrują w wodę Klimontów. 
Jedna studnia ma azotanów mniej a druga ma tak dużo, ze proponuję ją zasypać 
albo wodę z niej mieszać z inną wodą.  

Pan Wojtyniak, kierownik Zakładu  odpowiedział, - Z azotanami jest taka 
zasada, że można mieszać wodę dobrej jakości ze złą , żeby wynik wyszedł 
dobry, a studnia jest po to, żeby Klimontów nie kulał z dostawą wody. Mogę ją 
zamknąć. Na dzień dzisiejszy wysokość tych azotanów jest bezpieczna. Nasza 
woda jest dobra, poza tymi azotanami.  

Pan Wójt Goździewski powiedział, - Problem nie wynikł w tej chwili, ale trwa 
od kilku lat. W tym budżecie na to pieniędzy nie ma. W Chęcinach zrobili stację 
uzdatniania wody tylko dla zbicia azotanów ze studni publicznej. Stacja 
uzdatniania wody na zbiorniku będzie kosztowna. Najlepsze wyjście w tej 
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chwili to będzie budowa stacji uzdatniania wody przy konkretnej studni 
klimontowskiej, żeby zbijać te azotany. W tej chwili woda z tych dwóch studni 
jest mieszana. Gdybyśmy uzdatnili tę trzecią studnię to częściowo to częściowo 
nawet odeszlibyśmy od kupowania wody z gmin ościennych. Burmistrz Chęcin 
mówił mi, że u niego stacja uzdatniania dużej studni kosztowała 200 000 zł. U 
nas będą to mniejsze koszty. Zrobimy kalkulację i przedstawimy Radzie.  

Pan Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie z działalności Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej pod głosowanie.  

Za: 15. Sprawozdanie zostało przyjęte.  

Pani radna Hakamaki zgłosiła wniosek o rozeznanie tematu o poszukiwanie 
zasobów wody na terenie gminy.  

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, - To nie jest takie proste. 
Poszukiwania wody w gminie były od dawna i póki co tej wody nikt nie 
stwierdził. 

Pan radny Rębacz zgłosił wniosek o przepięcie zasilania Nowej Wsi pod ujęcie 
wody z Bogorii, bo obecnie ciśnienia nie ma. Odnosząc się do kwestii 
poszukiwania zasobów wody na terenie gminy powiedział, ze takie 
poszukiwania były podejmowane już za czasów pana Furmanka.  

 

Do punktu 16 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał z regulaminu Rady Gminy, że 
przedmiotem wystąpień na sesji mogą być tylko sprawy objęte porządkiem 
obrad. Przewodniczący obrad udziela głosu najpierw radnym, a następnie 
przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy 
według kolejności zgłoszeń. Przewodniczący Rady może udzielić głosu osobie 
spośród publiczności jeżeli zgłosi ona taki zamiar i poda przedmiot sprawy, w 
której zamierza się wypowiedzieć. 

Wnioski, zapytania, informacje wnieśli: 

Pan Frejlich, sołtys Szymanowic Górnych podniósł sprawę obwodnicy. Panie 
Wójcie rzecz polega na tym, że 80 % działek przechodzi przez Szymanowice 
Górnem i jakaś tam produkcja idzie. Dziwię się, ze przez las idzie Natura 2000 a 
6 metrów dalej przez łąki już nie ma. Tu chodzi tylko o wykup działek.  

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, - Dorze, że pan stał się ekologiem. 
Nieprawdą jest, ze przez wiele działek ludzi za Szymanowic Górnych będzie 
przebiegać obwodnica. Tam to będzie przebiegać przez łąki ludzi z Nowej Wsi.  

Pan Frejlich – Tak, niektórzy użytkują. Jest działka co daje 1 000 zł z hektara a 
niektóre dają 80 000 zł z hektara zysku. Dlaczego obwodnica nie pójdzie przez 
las ?.  
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Pan Wójt Goździewski – Nie ma tu jeszcze decyzji. Firma Lipus wystąpiła do 
Świętokrzyskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w sprawie 
udostępnienia danych hydrologicznych.  

Pan radny Borycki wniósł o oczyszczenie rowów przy drodze wojewódzkiej w 
Konarach i Kolonii – Konary. 

Pani xxxxxxxxxxx podniosła sprawę budowy obwodnicy. Niektórzy ludzie 
robią krecią robotę dla obwodnicy. Buduje się mosty, autostrady i jak ma być to 
nie ma dyskusji. Dlaczego były pan Wójt w dniu 11 stycznia 2011 r. wydał 
ogłoszenie, że odstępuje od obwodnicy. Gdyby pan zajął się wtedy obwodnicą to 
byłoby inaczej. Wina mostu źle skonstruowanego, nie czyszczenie rzeki 
Koprzywianki to powoduje zalewanie. Uwaga do radnego z Nowej Wsi mam 
dokumenty, że na terenie zabudowy to jest odległość od domów 6 m, a poza 
terenem zabudowy 15 m. Nie ma tam znaku, że jest to teren zabudowy. Chodnik 
jest potrzebny. Przykro mi, że robaczek, malinka, jagódka są ważniejsze niż 
obwodnica. Słyszę, że zbiornik w Szymanowicach Dolnych jest zbiornikiem 
retencyjnym. To czy nie można upuścić wody w zalewie i przyjąć wody 
powodziowej. Uspokoiłoby to protestujących.  

Pan radny Rębacz, - Mnie proszę panią chodzi o bezpieczeństwo pieszych. 
Tam zginęła tragicznie osoba, a druga została inwalidą. To że zarządca drogi nie 
wstawił znaku to nie oznacza, że ludziom nie należy się chodnik.  

Pan xxxxxxxxx – Dziękujemy za podwyżkę wody. Myślę, że wyborcy to 
dostrzegą. W § 1 pkt. 3 chodzi o opłatę stałą dla osób uprzywilejowanych. 
Prośba, żeby jednakowo traktować wszystkich. Obwodnica – jeśli skieruje się 
ten ruch zza Wisły na Osiek to ten ruch tutaj umrze śmiercią naturalną. Panie 
Przewodniczący jak układa pan plan sesji to nic się nie mówi na temat oświaty. 
Ile dofinansowania jest do dodatków wyrównawczych ?. Pan Wójt zabiera 
dyrektorom po 1000 zł dodatku.  

Pan Przewodniczący Rady – Panie Bień proszę trzymać się porządku obrad.  

Pan xxxxxxx – Czy to jest ekonomiczne wydać 50 000 zł na podratowanie 
zdrowia dla pani dyrektor ?.  

Pan Przewodniczący Rady – Przywołuję pana do porządku.  

Pan xxxxxx - Mam prawo mówić jako obywatel. 

Pan Przewodniczący Rady – Propozycja jest taka, żeby propozycje zabrania 
głosu i na jaki temat składać w trakcie sesji na piśmie. To znacznie usprawni 
prace Rady. Kto jest za takim rozwiązaniem ?.  

Za: 11. Wniosek przeszedł.  

 

Do punktu 17 porządku obrad sesji 
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Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 16 porządku obrad sesji. 

 

Do punktu 18 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zrealizowała wszystkie punkty 
porządku obrad i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:        Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 

 


